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Datum 28-11-2023 
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Deelnemers Jopie Nooren (voorzitter), Geleyn Meijer, Hanneke Reuling, Nataša Krivokuća,   
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 Opening en vaststelling agenda 
Nooren opent de vergadering en stelt de agenda ongewijzigd vast. Ze 
verwelkomt Leon Streefkerk van accountantsbureau PWC en begint met 
agendapunt 4.1. Voor agendapunten 4.1 t/m 4.5 is ook Jolanda 
Hagemeijer aangeschoven. 
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 Verslag collegevergadering + actielijst 
Het verslag van de CvB-vergadering van 7 november wordt met 
aanpassingen vastgesteld. Afgesproken wordt om het verslag van de 
CvB-vergadering van 21 november schriftelijk af te handelen. 
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 Besluiten (hamerstukken) 
 

3.1 
 

 Facultair Reglement Faculteit Techniek 
Het College van Bestuur besluit het facultair reglement FT goed te 
keuren.  
 

4 
 

 Beeldvorming / Oordeelsvorming / Besluiten 
 

4.1 
 

 Interim Bevindingen PwC 2023 
Leon Streefkerk van PwC geeft een korte toelichting op de interim 
bevindingen. De conclusie is dat het goed gaat. Er staan nog twee 
bevindingen open en daar worden aanvullende werkzaamheden voor 
uitgevoerd. 
 
Een belangrijk aandachtspunt bij de bevindingen is de migratie naar SAP 
S/4HANA geweest. PwC heeft de verwachting dat dit goed is gegaan. De 
finale beoordeling kan pas na afronding van de gehele migratie 
plaatsvinden. 
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PwC adviseert vervolgens om aan de slag te gaan met de aanbevelingen 
over innovatie. Dit was ook onderdeel van de offerte van PwC, dus hier 
willen ze graag in ondersteunen. Vanwege andere prioriteiten was hier 
eerder geen ruimte voor, maar nu zou dit moeten kunnen. 
 
Het College van Bestuur herkent de door de accountant benoemde 
aandachtspunten en is tevreden met de voortgang van de aanpak. Naar 
aanleiding van een eerder o.l.v. PwC doorlopen zelfscan, heeft de HvA 
besloten zich voor te bereiden op ESG-rapportage (Environmental, social, 
goverance) in het jaarverslag. 
 
Verder onderschrijft het College de behoefte om het proces rond de 
administratie van projecten en aanbestedingen te verbeteren. Hierbij 
moet eerst de contractenadministratie op orde zijn. Hiertoe zijn al 
budgetten vrijgemaakt voor programma- en projectcontrol. 
 
Tot slot kijkt het College vooruit naar het jaarverslag. De grootste 
wijziging zit in de verhouding tussen publiek-private middelen. De 
ambitie is om zoveel mogelijk kostprijsdekkend onderwijs aan te bieden.  
 
 

4.2 
 

 Quality assurance - SAP klaar voor de toekomst 
Het College van Bestuur heeft veel waardering voor de succesvolle en 
soepele conversie naar S4Hana die, na een zorgvuldige voorbereiding, in 
de zomer van 2023 is uitgevoerd en neemt kennis van de rapportage van 
PwC en de reactie van de afdelingen FP&C van UvA en HvA hierbij. 
 

4.3 
 

 Rapportages Q3-2023 
 

4.3.1 
 

 HvA-Rapportage Q3-2023 
Het College van Bestuur constateert dat het fijn is dat alle 
kwartaalrapportages gelijk en tijdig zijn aangeleverd en dat de 
rapportage een goed inzicht geeft. Er zijn nog wel verbetermogelijkheden 
in de kwaliteit, vorm en onderlinge consistentie. De Q3-rapportage kan 
compacter, met minder dubbeling van informatie en meer duiding van de 
data. Het CvB bespreekt de aandachtspunten uit de rapportage met de 
faculteiten in de PBO’s van december. 
 

4.3.2 
 

 HR Monitor Q3-2023 
Het College van Bestuur neemt kennis van de HR Monitor Q3-2023 en 
vult aan op de bestuurlijke reactie dat een stijgend percentage vrouwen 
in het personeelsbestand wordt gesignaleerd, maar dat dit nu geen 
aanvullende actie vraagt. Wel blijft het de komende periode een punt om 
in de gaten te houden. 
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4.3.3 
 

 Rapportage Interne beheersing Q3-2023 
Het College van Bestuur neemt kennis van de rapportage Interne 
Beheersing en besluit de frequentie te verlagen naar twee maal per jaar, 
conform het voorstel van de afdeling FP&C. 
 

4.3.4 
 

 Rapportages Gezondheidscampus en Investeringsprojecten FS Q3-2023 
Het College van Bestuur onderschrijft het belang dat de vraagarticulatie 
zorgvuldig wordt uitgevoerd en heeft daarom begrip voor de opgelopen 
vertraging. Het College vraagt in de volgende rapportage het risico-
assessment hierop aan te passen, zowel voor wat betreft de tijd als de 
kosten. Voorts vraagt het College om de aanpassing van de 
studentenaantallen (+10% t.o.v. 2020) te toetsen aan de actuele 
ontwikkelingen. 
 
De Rapportage Investeringsprojecten moet nader met de 
portefeuillehouder worden afgestemd en wordt voorlopig aangehouden. 
 

4.4 
 

 IMR'en faculteiten Q3-2023 
Het College van Bestuur neemt kennis van de IMR’en van de faculteiten. 
Deze worden volgende week in het thema-CvB nader besproken. Wel 
geeft het College alvast mee dat het advies van de bestuursstaf nuttig is, 
maar wel vooral dient als samenvatting. Het College uit de wens dat dit 
advies kritischer mag en meer gekoppeld aan de afspraken uit de vorige 
IMR.  
 
Verder constateert het College dat alle opleidingscommissies en 
deelraden hebben ingestemd met het meerjarenplan 
Studievoorschotmiddelen van hun opleiding cq. faculteit. Het College 
complimenteert alle collega’s die hebben bijgedragen aan dit mooie 
resultaat. 
 

4.5 
 

 Begroting 2024 
Het College van Bestuur constateert dat er weer veel werk is verzet voor 
de begroting en complimenteert alle collega’s die hieraan gewerkt 
hebben. Het College ziet dat opleidingen optimistisch hebben geraamd. 
Ook ten aanzien van studentenaantallen, onder andere door uit te gaan 
van minder uitval. Het realiseren van deze ramingen gaat niet 
automatisch; het College wil meer inzicht in wat faculteiten doen om de 
begroting ook realiteit te laten worden.  
 
Aanvullend geeft het College aan dat onderzoek deels wordt gefinancierd 
door tijdelijke ruimte vanuit bestuursakkoordmiddelen, maar dat bij een 
daling van het studentenaantal ook minder regulier budget is voor 
onderzoek. 
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Het College constateert dat op basis van het gekozen scenario nog geen 
grote ingrepen nodig zijn voor 2024, maar wel voor de jaren daarna. Het 
College voegt dit signaal toe aan het voorwoord. 
 

4.6 
 

 Duurzame Inzetbaarheidsuren 2023 n.a.v. nieuwe cao 
Het College van Bestuur neemt het voorgenomen besluit om:  
 

- De DI-uren die in 2023 aan de groep onderwijzend personeel (OP) 
zijn toegekend – vanwege het vervallen van de referteperiode van 
3 jaar en de arbeidsomvang van 0,4 fte – over te hevelen naar 
kalenderjaar 2024 en te verwerken in het takenplaatje; 

- Hiervoor eind kalenderjaar 2023 een centrale reservering op te 
nemen van maximaal 1.273.089 euro (conform wet en 
regelgeving, zie bijlage de notitie van FP&C) en deze ten gunste 
van de eenheden in 2024 in een keer te laten vrijvallen.  

 
Het College geeft daarbij aan dat ook naar de afspraken gehandeld moet 
worden. De decanen moeten ervoor zorgen dat afspraken gemaakt 
worden voor het eerste half jaar. 
 

4.7 
 

 Reflectie CBO 2-daagse - terugblik en opvolging 
Het College besluit tijdens de heimiddag op maandag 4 december te 
reflecteren op de CBO 2-daagse. 
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 Delen en ophalen 
 

5.1 
 

 Incidenten 
 

5.2 
 

 Actualiteit 
 

5.3 
 

 Mededelingen 

• Op 21 nov. was het CvB aanwezig bij het Gala van de Wetenschap 
georganiseerd door New Scientist. Op deze feestelijke 
bijeenkomst geven toonaangevende Nederlandse wetenschappers 
een inkijkje in hun vakgebied. 

• Op 21 nov. was Meijer aanwezig bij de Amsterdam Science 
Innovation Award (AMSIA). AMSIA hoopt bij te dragen aan het 
verder brengen van innovatieve ideeën om maatschappelijke 
impact te bewerkstelligen. 

• Op 22 nov. heeft Nooren een werkbezoek gebracht aan de 
opleiding Pedagogiek bij de Faculteit Onderwijs en Opvoeding. 
Nooren heeft hierbij meegedaan aan de les ‘wandelcoachen’ 
(onderdeel van de minor Coachen en Begeleiden) onder 
begeleiding van Docent van het Jaar Hanneke Velthuijsen. 
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• Op 23 en 24 nov. heeft het CvB deelgenomen aan de CBO 2-
daagse. Er is gekozen voor onderwerpen die gericht zijn op 
noodzakelijke besluitvorming in het nu en onderwerpen die 
gericht zijn op koersbepalen voor de nabije toekomst. Door deze 
onderwerpen heen is leiderschap gevlochten. 

• Op 27 nov. vindt de Collegetour Doorwerking Slavernij Verleden 
plaats in het Jacoba Mulderhuis. De HvA heeft de ruimte 
beschikbaar gesteld voor het programma Slavernijverleden van de 
Rijksoverheid. Meijer zal de drie bewindspersonen: demissionair 
staatssecretaris Alexandra van Huffelen en demissionair ministers 
Carola Schouten en Franc Weerwind, ontvangen. 

• Nooren deelt mede dat zij en Meijer het afgelopen jaar aan 
verschillende activiteiten hebben deelgenomen georganiseerd 
door de Metropool Amsterdam Club. Met deze activiteiten wordt 
de zichtbaarheid van de HvA bij organisaties in de metropoolregio 
versterkt. De contributie voor 2024 (geïndexeerd op € 5.250,-) 
wordt bekostigd vanuit het CvB-budget 2024. 

• Sinds de zomer werken diverse partijen, waaronder de VH, aan de 
herindiening van het Deltaplan Valorisatie. Momenteel nadert het 
voorstel zijn voltooiing; 8 december wordt het ingediend bij OCW 
die het als aanvragend departement naar de commissie van het 
Nationaal Groeifonds (NGF) zal sturen. Het CvB zal hiervoor een 
steunbrief sturen die als bijlage met het voorstel wordt ingediend 
door de VH. 
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 Bestuurlijke overleggen 
 

6.1 
 

 CMR-CvB d.d. 28 nov. 
Het College van Bestuur bespreekt de agenda van de CMR voor, met 
name ten aanzien van de onderwerpen GGO en rapport KPMG. Verder 
spreekt het College complimenten uit dat de CMR een lijst met 
speerpunten heeft opgesteld.  
 

6.2 
 

 Voorzittersoverleg CvB Amsterdamse hogescholen d.d. 30 november 
Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda. 
 

6.3 
 

 CBO masterclass d.d. 30 nov. 
Het College van Bestuur neemt kennis van het programma. 
 

6.4 
 

 Vereniging Hogescholen Algemene Vergadering d.d. 1 december 
Het College van Bestuur bespreekt de agenda. 
 

6.5 
 

 Heimiddag CvB - MT BS d.d. 4 december 
Het College van Bestuur bespreekt het programma. 
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6.6 
 

 Bestuurlijk overleg VU-HvA 6 december 
Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda. 
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 Planning 
 

7.1 
 

 Uitnodigingenlijst 
Het College van Bestuur bespreekt de uitnodigingenlijst 
 

7.2 
 

 TKN: timetable HvA 
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 Rondvraag 
Geen bijzonderheden. 
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 TKN 
Geen bijzonderheden. 

 
 
 


